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Referat skolebestyrelsesmøde  

Mandag d. 22. februar 2021 kl. 17-19 

Mødet foregik online  
 

 

Mødeleder: Erik 

Referent: Lena  

Afbud: Mads 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet blev godkendt 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt 

 

 

3. Orientering fra formanden 

• Referat fra kvartalsmødet den 2. februar 2021 

Der skulle vælges repræsentanter til $17 stk 4 udvalget, der var rift om de tre pladserne, og 

desværre fik Sennels Skole ikke en repræsentant i udvalget. 

DCUM (dansk center for undervisningsmiljø) lavede et fantastisk spændende oplæg om-

kring mobning. På næste fysiske bestyrelsesmøde vil der blive afsat tid til en snak om mob-

ning. Inden mødet får bestyrelsesmedlemmerne mulighed for at se oplægget fra DCUM – 

Erik undersøger, om det er ok at dele oplægget med hele bestyrelsen. 

• Nedsættelse af undervisningstimetal 

Bestyrelsesformand og skoleleder har på bestyrelsens vegne ansøgt om at man igen i år 

nedsætter af undervisningstimetallet på mellemtrinet. Det drejer sig om to ugentlige lekti-

oner – de sparede lærertimer bliver brugt til turboforløb. 

 

4. Orientering fra skoleleder 

• Corona-tiden på skolen siden nytår 

Det har været en hård tid for skolens personale først med en total nedlukning og nu med 5 

årgange tilbage på skolen, mens to årgange desværre fortsat modtager fjernundervisning. 

Personalet har gjort det helt fantastisk, og har taget hver eneste nye ændring med oprejst 

pande.  

• Personalesituation 

Vi har under nedlukningen taget afsked med en lærer, som har søgt nye udfordringer, og vi 

har budt både en afdelingsleder og en lærer velkommen på skolen. 

• Ungeprofilundersøgelsen  

Skoleleder præsenterer resultatet af Ungeprofilundersøgelsen for 2020. 

• Sennels Skole bliver repræsenteret i $17 stk 4 udvalget, da skolelederen har fået en af de 

to pladser, som er reserveret til kommunens skoleledere. 

• SkoleIntro eleverne starter på skolen den 1. april. Det bliver desværre uden, at vi har intro-

duceret dem til skolen med vores fine plan for samarbejdet med børnehaven – det er ikke 

muligt at blande børnehavebørn med skolebørn pga. Corona. På skolen er der tænkt i helt 

nye baner, og vi gennemfører både infomøder for forældre og rundvisninger for børnene 

online.  
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5. Nyt fra SFO 

Det er dejligt, at der igen er flere børn i SFO’en. 

I marts får vi en PAU-elev – det ser vi frem til. 

I vinterferien var der kun børn i pasning de tre første dage. 

Personalet i Grotten har fået nyt overtrækstøj med Grottens logo. 

Fremover bliver det et fokuspunkt, at langt flere elever fra 3. klasse går i SFO’en. I øjeblikket er der 

kun ganske få elever fra 3. klasse, der er tilmeldt i SFO’en – der spiller Corona nok en stor rolle. 

 

6. Nyt fra pædagogisk råd 

Der har ikke været møde i pædagogisk råd siden sidste bestyrelsesmøde. Der har været online-læ-

rermøder og klasseteammøder hver tirsdag. Her har Corona-undervisningen naturligvis været i fo-

kus. 

 

7. Forældrerepræsentanterne 

Der har naturligvis ikke været klassearrangementer under nedlukningen. 

 

8. Økonomi 

• Resultat for 2020 

Vi kom ud af 2020 med et overskud på 296.000kr. Det skyldes, at vi har fået en del penge 

som dækker vores ekstra udgifter i forbindelse med Corona og, at vi har haft flere elever i 

SFO’en, end vi havde budgetteret med. 

• Budget 2021 

Vi får 26 elever i 0. klasse og det har derfor i budgetlægningen været fokus på at tilføre 

ekstra hænder til 0. klasse både i skoletiden og i SFO-tiden. Når vi kan overføre 296.000kr. 

fra 2020, så hænger budgettet for 2021 sammen. 

 

8. Skolepolitiske emner 

• Høring omkring minimumstildeling (bilag udsendes med dagsorden) (Erik) 

I bestyrelsen er der enighed om, at vi naturligvis bakker op om den nye model for skolernes 

minimumstildeling. Men vi ønsker også i høringssvaret at give udtryk for, at vi ønsker at 

man ser på hele ressourcetildelings-modellen. 

Erik og Lone udformer et forslag til skolens høringssvar, som efterfølgende rundsendes til 

resten bestyrelsen. 

• Madtilbud i SFO’en (Rikke) 

Fra kommunens side bliver madtilbuddet i skolernes SFO’er et indsatsområde. 

• Status på henvendelsen til medier (Lone og Katrine) 

Stadig intet svar på henvendelsen til TV Midtvest. 

Det aftales, at Lena inviterer TV Midtvest til at besøge skolen, når Mejserne starter med 

fokus på, at skolens elevtal er stærkt stigende. Katrine tilretter sit skriv og gensender – vi 

koordinerer vores henvendelser.  

 

9. Eventuelt 

Stor tak til skolens personale for indsatsen under nedlukningen.  

Tak til skolens forældre, som sørgede for guf til hele personalet. 
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Anette Høilund Christensen 

 

Lone Ladefoged 

 

Erik Gustavsson 

 
Kasper Hjorth Nielsen 

 

Katrine Bojesen 

 

Rikke Thinggaard 

 

Jytte Gill 

 

Laila Kristensen 

 

Lena Skovborg 

 

 

 

  

 

 


